



香港金章會有限公司

Gold Award Holders Association Hong Kong Limited

香港九龍葵涌葵豐街 53-57 號福業大廈 2208 室

電話：54891340(Whatsapp 聯絡)

電子郵件：info@gaha.org.hk

網址：<http://www.gaha.org.hk>

香港金章會

二零二零至二二年度執行委員會之委員選舉/二零二零年至二一年度周年會員大會

日期：二零二零年七月十六日(星期四)

時間：晚上七時半

地點：****九龍荔枝角永康街 79 號創匯國際中心 8 樓 E 室 (修改地點)**

會議議程：

- 一、 通過二零二零至二零二一年度會員周年大會議程
- 二、 省覽並通過二零一九至二零二零年度周年會員大會會議記錄
- 三、 省覽並通過二零一九至二零二零年度會務報告
- 四、 省覽並通過二零一九至二零二零年度經審核的財務報告
- 五、 聘定二零二零至二零二一年度義務核數師
- 六、 選舉及通過二零二零至二零二二年度會執行委員會委員
- 七、 其他討論事項



香港金章會有限公司

Gold Award Holders Association Hong Kong Limited

香港九龍葵涌葵豐街 53-57 號福業大廈 2208 室

電話：54891340(Whatsapp 聯絡)

電子郵件：info@gaha.org.hk

網址：<http://www.gaha.org.hk>

香港金章會

二零二零至二二年度自薦執行委員會內閣及自薦委員名單

根據二零一八至二零二零年度執行委員會選舉規定，截至二零二零年七月五日為止，我們共收到一份內閣自薦表格和五份個人自薦參選表格如下：

內閣自薦名單：

<u>名銜</u>	<u>會員</u>
1. 主席	劉明輝
2. 副主席	劉飛龍
3. 副主席	陳樂仁
4. 義務秘書	蔡偉洛
5. 義務司庫	朱嘉傑

個人自薦名單：

<u>會員</u>
1. 李怡蓓
2. 老曉彤
3. 李立仁
4. 龔子珊
5. 莫嘉欣
6. 黃志偉



香港金章會有限公司

Gold Award Holders Association Hong Kong Limited

香港九龍葵涌葵豐街 53-57 號福業大廈 2208 室

電話：54891340(Whatsapp 聯絡)

電子郵件：info@gaha.org.hk

網址：<http://www.gaha.org.hk>

Received on :

Proxy : Valid / Void

Verified by :

**Gold Award Holders' Association Hong Kong
Annual General Meeting**

16th JULY 2020, Thursday

**To : Hon. Secretary, the Executive Committee,
Gold Award Holders' Association Hong Kong.**

PROXY FORM

I, _____, (Full Name) being a member of Gold Award Holders' Association Hong Kong, hereby appoint _____, (Full Name) or if he/she is not present, the Chairman of the Association to vote on my behalf at the Annual General Meeting to be held on 16th JULY 2020, or at any adjournment *thereof*.

Signature : _____

Membership number : _____

Date : _____

Notes :

1. This form should reach Gold Award Holders' Association Hong Kong (c/o Room 2208, Fook Yip Building, 53-57 Kwai Fung Crescent, Kwai Chung, NT.) by hand, mail, e-mail or Whatsapp to +852 5489 1340 on / before 6:00 p.m. on 16th JULY 2020.
2. Proxy Forms must bear original hand signatures of the members.

In case of two or more proxy forms are submitted by the same member, all proxy forms of the member will be void. Any member who takes a ballot form after submission of a proxy, both votes will be void.